
Rondvraag

Commissievergadering Samenleving & Bestuur d.d. 14 september 2023

Inleiding:
De VVD heeft vragen over de actuele verkeerssituatie naar aanleiding van de 
werkzaamheden aan en afsluiting van de N264 en Wilhelminastraat en het hierdoor 
ontstane verkeersinfarct. Eerder hebben wij hierover schriftelijke vragen gesteld, waarop wij 
op 22 augustus 2023 antwoord hebben gekregen. Naar aanleiding van deze antwoorden en 
de actualiteit, hebben wij de volgende vragen.

Vragen:
1. In de aanbesteding van reconstructie N264 was toch opgenomen dat er altijd doorgaand 

verkeer mogelijk zou zijn door middel van bypasses of iets dergelijks. Klopt dit?
2. Hoe gaat het college haar invloed aanwenden om bij de volgende reconstructie bij 

Karrevracht en de langer durende aanpassing Wilhelminastraat, verkeersinfarcten te 
voorkomen of in ieder geval te minimaliseren? 

3. Hoe gaat het college, met de kennis van nu, de aanbesteding van de Violierstraat 
organiseren/optimaliseren? 

4. Hoe gaat het college, in het licht van “regeren is vooruitzien” in 2024 de grote 
reconstructie van de rotonde Velmolenweg/Lippstadtsingel coördineren in combinatie 
met werkzaamheden aan de Violierstraat?
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